

Μονή Αγίου Στεφάνου

Μονή Αγίου Στεφάνου: Η Μονή Αγίου Στεφάνου είναι ένα Αρμενικό μοναστήρι περίπου 15 χλμ βορειοδυτικά της πόλης Τζόλφα, στην Επαρχία του Ανατολικού Αζερμπαϊτζάν στο βορειοδυτικό Ιράν. Το πρώτο μοναστήρι χτίστηκε τον 7ο αιώνα και ολοκληρώθηκε τον 10ο αιώνα. Την πρώτη εκκλησία σε αυτό το σημείο, όμως, ίδρυσε ο Άγιος Βαρθολομαίος περίπου το 62 μ.Χ..[1] Υπέστη, όμως, μερική καταστροφή κατά τη διάρκεια των πολέμων μεταξύ Σελτζούκων και Βυζαντινής Αυτοκρατορίας τον 11ο και τον 12ο αιώνα. (Wikipedia)

Saint Stepanos Monastery

Saint Stepanos Monastery: The St. Stepanos Monastery is an Armenian monastery about 15 km northwest of Jolfa city, East Azarbaijan Province northwest Iran. The first monastery was built in the seventh century and completed the tenth century. However, St Bartholomew first founded a church on the site around AD 62.[1] But it was partly destroyed during the wars between the Seljuks and the Byzantine Empire in the eleventh and twelfth centuries. (Wikipedia)

Монастырь Святого Стефана. Это армянский монастырь, расположенный примерно в 15 км к северо-западу от города Джолфа, восточноазербайджанской провинции северо-западного Ирана. Строительство первоначального монастыря началось в 7-м веке и завершилось в 10-м веке. Сначала около 62 г. н.э. .[1] Святой Варфоломей основал в этом месте церковь, которая была частично разрушена в ходе войн между турками-сельджуками и Византийской империей в 11-м и в 12-м веках (Википедия).